
Medlem af Folketinget Liselott Blixt (DF) har den 18. marts 2013 stillet følgen-
de spørgsmål nr. S 1417 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som her-
med besvares.

Spørgsmål S 1417:
”Hvad er ministerens holdning til, at fødselslæger sender fødende kvinder 
hjem, efter at de har fået vestimulerende middel, selv om retningslinjerne fore-
skriver en tæt kontrol?”

Svar:
Det er tale om et spørgsmål, som kræver en sundhedsfaglig vurdering.

Jeg kan derfor henvise til min besvarelse af S 1359, hvoraf det fremgår, at jeg
har bedt Sundhedsstyrelsen om at undersøge, om antallet af indberetninger 
fra sygehusene giver anledning til yderligere indskærpelser om, hvordan læ-
gemidler indeholdende misoprostol skal bruges på landets fødeafdelinger.
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